



**Code of
Conduct for
Students**

**الميثاق السلوكي
للطلبة**

Code of conduct for students	ميثاق السلوك للطلبة
<p>Policy: Abiding by the school rules and regulations will mean successful completion of student's education.</p>	<p>السياسة: الالتزام بقواعد ولوائح المدرسة يؤدي إلى إكمال تعليم الطالب/ة بنجاح.</p>
<p>Purpose: To develop and maintain the standards of conduct expected from all students at school.</p>	<p>الهدف: تحديد معايير السلوك المتوقع من جميع الطلبة بالمدرسة.</p>
<p>Procedures: <u>School grounds conduct:</u> 1. In school, students should show up exactly on time, ready to line up for the flag salute and National Anthem. Student must conduct themselves in an orderly manner to demonstrate their respect for Saudi Arabia with enthusiasm. 2. In school, English must be spoken at all time. You will be watched very closely. It is alright to make mistakes since you are learning and to master the language, you must have the courage to practice it. 3. In school, recess is your time to relax and have fun but do not cause chaos. Also make sure to put your litter in the garbage cans and leave the playground as clean as it was. 4. In school, music pleyer and mobile phones are not allowed. If found, they will be confiscated and given to your parents at the end of the school day.</p> <p><u>Class Conduct:</u> 1. In class, attendance will be taken every period on daily basis. If a student misses one class, he will be marked absent for the whole day. A student must not exceed 10 consecutive days or 15 nonconsecutive days of absence without an acceptable reason or he will be liable to suspension. 2. In class, your teacher deserves your utmost respect. Students are not allowed to enter the class after their teacher.</p>	<p>الإجراءات: <u>قواعد السلوك داخل المدرسة:</u> 1. في المدرسة، يلزم أن يحضر الطلاب والطالبات في الوقت المحدد بالضبط، ويكونون على استعداد للاصطفاف لتحية العلم والنشيد الوطني. يجب على الطالب أن يتصرف بطريقة منظمة لإظهار احترامه للمملكة العربية السعودية بحماس. 2. في المدرسة، يجب التحدث باللغة الإنجليزية في جميع الأوقات. ستتم مراقبتك من قبل اللجنة التعليمية عن كثب. لا بأس في ارتكاب الأخطاء لأنك في طور التعلم واتقان اللغة، يجب أن تكون لديك الشجاعة والثقة لممارستها. 3. في المدرسة، الفسحة هي وقت الاسترخاء والمتعة، ولكن لا تسبب الفوضى. تأكد أيضاً من وضع القمامة في الحاويات المخصصة واترك الملعب نظيفاً كما كان من قبل. 4. في المدرسة، لا يُسمح باستخدام مشغلات الموسيقى والهواتف المحمولة. إذا تم العثور عليها، فسيتم مصادرتها وتسليمها لوالديك في نهاية اليوم الدراسي.</p> <p><u>السلوك داخل الفصل الدراسي:</u> 1. في الفصل، سيتم أخذ الحضور كل حصة على أساس يومي. إذا غاب الطالب عن حصة دراسية واحدة، فسوف يتم وضع علامة غياب للطالب طوال اليوم. يجب ألا يتجاوز الطالب 10 أيام متتالية أو 15 يوماً غير متتالية من الغياب دون سبب مقبول وإلا سيكون عرضة للحرمان. 2. في الفصل، يستحق معلمك أقصى درجات الاحترام. لا يسمح للطلاب بدخول الفصل بعد دخول المعلم.</p>

3. In class, if you would like to participate in any discussion, raise your hand. Do not be disruptive in class (do not talk, move around, joke, etc...) as this may distract your teacher and interfere with the learning process.

4. In class, chewing gum is prohibited and eating is not allowed. Furthermore, any unhealthy and / or unethical behaviour is forbidden.

5. In class, it is not allowed to scribble on or scratch your desk. Moreover, writing on the walls is prohibited. Keep your class clean and tidy at all times, as this reflects the kind of person you are.

6. In class, show respect for different opinions expressed by others, even if they contradict your own.

7. In class, homework should be handed in, on time, to your teacher. It should be done neatly and correctly.

Bus Conduct:

Students should exhibit proper conduct on the bus at all times and must cooperate fully with the driver and the bus attendant. Any one behaving improperly –will be denied privilege of riding the bus.

Hall Conduct:

Excellent hall conduct is expected from each student. Running, scuffling, pushing and loudness are disruptive and are not allowed. Throwing of any objects across the hall will result in appropriate disciplinary action.

Standing in the hallways during lessons and / or at the beginning of the class periods will subject you to server punishment.

Dress Code:

1. School uniform must be strictly adhered to in school. Failing to come to school in your proper school uniform subjects you to punishment. Sandals, jeans pants, coloured shirts, hats, etc..... are not allowed.

Athletic pants can be worn only when you have PE class.

3. في الفصل، إذا كنت ترغب في المشاركة في أي مناقشة، ارفع يدك. لا تكن مزعجاً في الفصل (لا تتحدث، وتتحرك، أو تمزح، إلخ...) لأن هذا قد يشتت انتباه معلمك ويتدخل في عملية التعلم.

4. في الفصل يمنع مضغ العلكة ولا يسمح بتناولها. علاوة على ذلك، يُحظر أي سلوك غير صحي و / أو غير أخلاقي.

5. في الفصل، لا يُسمح بالخربشة أو الخدش على مكتبك. أيضاً، الكتابة على الجدران ممنوعة. حافظ على صفك نظيفاً ومرتباً في جميع الأوقات، لأن هذا يعكس نوع الشخص الذي أنت عليه.

6. في الصف، أظهر الاحترام للآراء المختلفة التي يعبر عنها الآخرون، حتى لو كانت تتعارض مع آرائك.

7. في الفصل، يجب تسليم الواجب المنزلي، في الوقت المحدد، إلى معلمك. يجب أن يتم ذلك بدقة وبشكل صحيح.

السلوك داخل الحافلة المدرسية:

يجب على الطلاب والطالبات إظهار السلوك السليم في الحافلة في جميع الأوقات ويجب أن يتعاونوا بشكل كامل مع السائق والمرافقة. أي شخص يتصرف بشكل غير لائق - سيتم حرمانه من امتياز ركوب الحافلة.

السلوك في الردهة (خارج الفصل):

من المتوقع أن يكون السلوك خارج الفصل ممتازاً من كل طالب/ة. الجري، والشجار، والدفع، وجهازة الصوت عوامل تخريبية وغير مسموح بها. سيؤدي رمي أي أشياء عبر القاعة إلى اتخاذ إجراء تأديبي مناسب.

الوقوف في الممرات أثناء الدروس و / أو في بداية الفصول الدراسية سيعرضك للعقوبة.

الزي المدرسي:

1. يجب الالتزام الصارم بالزي المدرسي في المدرسة. إن عدم الحضور إلى المدرسة بالزي المدرسي المناسب يعرضك للعقاب. الصنادل، الجينز، القمصان الملونة، القبعات، إلخ. ليست مسموحة. يمكن ارتداء السراويل الرياضية فقط عندما يكون لديك فصل التربية البدنية.

2. Valuable items such as expensive watches, etc..... are not allowed in school. The school will not be held responsible for the loss of these items.

Check Out Procedure:

All students desiring to leave the school grounds during the regular school day must have a written parental or guardian request, explaining the reason for your early release. The request must be turned in to the administrative office to be granted a permission to exit.

Fighting:

Engaging in or threatening to get into physical fight with another student will result in a long-term suspension followed by expulsion.

2. لا يسمح بالمواد القيّمة مثل الساعات باهظة الثمن وغيرها في المدرسة. لن تتحمل المدرسة مسؤولية فقدان هذه العناصر.

إجراءات الخروج:

يجب أن يكون لدى جميع الطلاب والطالبات الراغبين في مغادرة مبنى المدرسة خلال اليوم الدراسي العادي طلب كتابي من ولي الأمر أو الوصي، يوضح سبب الخروج المبكر. يجب تسليم الطلب إلى المكتب الإداري للحصول على إذن بالخروج.

العنف:

سيؤدي الانخراط في شجار جسدي مع طالب/ة آخر أو تهديده إلى تعليق طويل الأمد يتبعه طرد.

Discipline	الانضباط
<p>Discipline Philosophy:</p> <p>Discipline is the core of an organized and efficient institution; without proper structure there can be no order. It is vital that all individuals conduct themselves in a respectable and dignified manner to uphold the reputation of our school.</p>	<p>فلسفة الانضباط:</p> <p>الانضباط هو جوهر المؤسسة المنظمة والفعالة؛ بدون هيكل مناسب لا يمكن أن يكون هناك نظام. من الضروري أن يتصرف جميع الأفراد بطريقة محترمة وكريمة للحفاظ على سمعة مدرستنا.</p>
<p>Discipline Implementation:</p> <ul style="list-style-type: none">• Students should not only behave properly, but they should also implement proper social characteristics of honesty, integrity, selflessness and compassion with their peers.• At our institution we treat students as young adults who must answer to any wrong doing they perform. We wish to mirror the realities of society: therefore, punishment is administered proportionally to the misdeed.• We not only believe in disciplinary action, but we also practice positive reinforcement. If there is a situation which can be handled positively, we must take every opportunity to teach our student to settle their problems civilly.	<p>إجراءات الانضباط:</p> <ul style="list-style-type: none">• يجب ألا يتصرف الطلاب بشكل صحيح فحسب، بل يجب عليهم أيضاً تطبيق الأخلاق الاجتماعية المناسبة من الصدق والنزاهة وعدم الأنانية والرحمة مع أقرانهم.• في مؤسستنا نتعامل مع الطلاب والطالبات على أنهم ناضجين يجب أن يجيبوا على أي خطأ يقومون به. نرغب في عكس واقع المجتمع: لذلك يتم تطبيق العقوبة بشكل متناسب مع الخطأ المرتكب.• نحن لا نؤمن فقط بالإجراءات التأديبية، ولكننا نمارس أيضاً التعزيز الإيجابي. إذا كان هناك موقف يمكن التعامل معه بشكل إيجابي، فيجب أن ننتهز كل فرصة لتعليم طلابنا حل مشاكلهم بأنفسهم.
<p>Disciplinary action is taken in a step method:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Firstly, a student who misbehaves is verbally reprimanded according to his misdeed.2. If the offense is more drastic or is repeated, we shall involve the guardians of the student in a teacher – parent discussion. Then the student is considered on (probation) or is carefully monitored for further offence.3. Students on (probation) must sign a written agreement known as (last warning) in the presence of the principal and guardians.4. Once again, if the violation is repeated, we shall seek suspension or expulsion, according to the misdeed.	<p>طريقة اتخاذ الإجراءات التأديبية:</p> <ol style="list-style-type: none">1. أولاً، الطالب/ة الذي يسيء التصرف يوبخ لفظياً وفقاً لذنبه.2. إذا كانت المخالفة أكثر خطورة أو تكررت، فسنشرك أولياء أمور الطالب/ة في مناقشة بين المعلم وأولياء الأمور. ثم يتم اعتبار الطالب/ة في (تحت الاختبار) أو يتم مراقبته بعناية.3. يجب على الطلاب والطالبات (تحت الاختبار) التوقيع على اتفاقية مكتوبة تُعرف باسم (التنبيه الأخير) في حضور مدير/ة المدرسة والأوصياء.4. مرة أخرى، إذا تكررت المخالفة، فإننا نطلب الإيقاف أو الطرد، بناءً على الخطأ.

<p>positive discipline: Emphasis on discipline should, wherever possible, be through positive means such as encouragement, praise or other rewards.</p>	<p>الانضباط الإيجابي: يجب أن يكون التركيز على الانضباط، حيثما أمكن، من خلال وسائل إيجابية مثل التشجيع أو الثناء أو المكافآت الأخرى.</p>
<p>Examples of positive discipline are:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Verbal and non-verbal encouragement (smile, a word).2. Written comments on work.3. Referral to class teacher, colleague, or principal for praise.4. Giving special responsibility.5. Written recognition on report cards or letters to parents.6. Given praise for showing respect and genuine regard for others.7. Given praise for always putting the best interest of the others first.8. Given recognition for extra work or duties.9. Showing respect for yourself.	<p>أمثلة على الانضباط الإيجابي:</p> <ol style="list-style-type: none">1. التشجيع اللفظي وغير اللفظي (ابتسامة، كلمة).2. تعليقات مكتوبة على أعمال الطالب/ة.3. الإحالة إلى راندة/ة الفصل أو الوكيل/ة أو المدير/ة للثناء.4. إعطاء مسؤولية خاصة.5. إقرار خطي على بطاقات التقرير أو خطابات للآباء.6. الثناء على إظهار الاحترام والتقدير الصادق للآخرين.7. الثناء على إعطاء الأولوية دائماً لمصلحة الآخرين.8. الاطراء بالعمل الإضافي أو الواجبات.9. إظهار الاحترام للطالب/ة.
<p>Disciplinary Measures and Procedures: Parents and students must carefully read the attached disciplinary instructions. ACIS intends to apply this policy strictly. Parents must sign the disciplinary form and return it to school.</p>	<p>الانضباط الإيجابي: يجب على الآباء والطلاب والطالبات قراءة التعليمات التأديبية المرفقة بعناية. تعتزم مدارس المدينة الأكاديمية الدولية تطبيق هذه السياسة بدقة. يجب على الوالدين التوقيع على النموذج التأديبي وإعادته إلى المدرسة.</p>

Tardiness	التأخر
<p>Tardiness Philosophy:</p> <ul style="list-style-type: none">• Tardiness negatively impacts a student's academic performance and disrupts the learning and the teaching process.• A prompt student is an individual who realizes the importance of organization and being on time in the real world, this theory is strongly implemented at our institution to prepare our students not only for school, but for the obligations of their lives to come.• The school's rules and regulations are clear to the student.• Pupils should promptly arrive at 7:00 a.m. to attend the morning lines.	<p>فلسفة التأخير:</p> <ul style="list-style-type: none">• يؤثر التأخير سلباً على الأداء الأكاديمي للطالب ويعطل التعلم وعملية التدريس.• الطالب/ة اليقظة/ة هو فرد يدرك أهمية النظام والانضباط في الوقت المحدد في العالم الحقيقي ، يتم تطبيق هذه النظرية بقوة في مؤسستنا لإعداد طلابنا ليس فقط للمدرسة ، ولكن أيضاً لالتزامات حياتهم القادمة.• أن تكون قواعد المدرسة وأنظمتها واضحة للطالب/ة.• يجب أن يصل التلاميذ على الفور في الساعة 7: 00 صباحاً لحضور الصفوف الصباحية.
<p>Tardiness Implementation:</p> <ul style="list-style-type: none">• Students should promptly arrive at school before the morning lines, and be ready for class before the bell rings.• We have a zero-tolerance policy when dealing excessively with tardy students.	<p>الإجراءات الخاصة بالتأخير:</p> <ul style="list-style-type: none">• يجب أن يصل الطلاب إلى المدرسة على الفور قبل الصفوف الصباحية ، وأن يكونوا مستعدين للصف قبل رنين الجرس.• لدينا سياسة عدم التسامح عند التعامل المفرط مع الطلاب المتأخرين.
<p>Visitors:</p> <ul style="list-style-type: none">• Parent visits regarding issues with the administration or teachers should be prescheduled.• Visits are encouraged at our institution to facilitate communication between the school administration and the parents of our students.	<p>الزيارات:</p> <ul style="list-style-type: none">• يجب تحديد مواعيد زيارات أولياء الأمور فيما يتعلق بالقضايا مع الإدارة أو المعلمين.• يتم تشجيع الزيارات في مؤسستنا لتسهيل التواصل بين إدارة المدرسة وأولياء أمور طلابنا.
<p>Phone Calls:</p> <ul style="list-style-type: none">• Firstly, mobile phone usage is forbidden on school grounds as they present a distraction to the pupils.• The school's phone is to be used only in cases of emergencies.• Any other concerns guardians might have which do not concern the administration may be received any time.• Parents who wish to call the school administration may phone on any time.	<p>المكالمات الهاتفية:</p> <ul style="list-style-type: none">• أولاً ، يمنع استخدام الهاتف المحمول في ساحات المدرسة لأنها تشكل مصدر إلهاء للتلاميذ.• هاتف المدرسة يستخدم فقط في حالات الطوارئ.• أي مخاوف أخرى قد تكون لدى الأوصياء ولا تتعلق بالإدارة قد يتم استقبالها في أي وقت.• يمكن للوالدين الذين يرغبون في الاتصال بإدارة المدرسة الاتصال في أي وقت.

Technology Code of Conduct

قواعد السلوك الخاصة بالتكنولوجيا

Internet access is available to students and teachers at ACIS. We are very pleased to bring this access to our schools and believe the internet offers vast, diverse, and unique resources to both students and teachers. Our goal in providing this service to teachers and students is to promote educational excellence in our school by facilitating resource sharing, innovation and communication.

The internet is an electronic highway connecting thousands of computers all over the world and millions of individual subscribers. Students and teachers have access to:

1. Electronic mail communication with people all over the world.
2. Information and news form educational sites as well as the opportunity to correspond with the scientists at NASA and other research institutions around the world.
3. Public domain software and shareware of all types.
4. Discussion groups on a variety of topics ranging from multicultural, the environment and music.
5. Many universities, library catalogues, and countless other valuables sites.

With access to computers and people all over the world, also comes the availability of material that may not be considered to be of educational value in the context of the school setting. ACIS has taken precautions to restrict access to controversial material.

الوصول إلى الإنترنت متاح للطلاب والمعلمين في مدارس المدينة الأكاديمية الدولية.

يسعدنا جدًا إتاحة هذه الخدمة في مدارسنا ونعتقد أن الإنترنت يوفر موارد واسعة ومتنوعة وفريدة من نوعها لكل من الطلاب والمعلمين.

هدفنا في تقديم هذه الخدمة للمعلمين والطلاب هو تعزيز التميز التعليمي في مدرستنا من خلال تسهيل مشاركة الموارد والابتكار والتواصل.

الإنترنت هو طريق إلكتروني سريع يربط بين آلاف أجهزة الكمبيوتر في جميع أنحاء العالم وملايين المشتركين الأفراد. يمكن للطلاب والمعلمين الوصول إلى:

1. التواصل عبر البريد الإلكتروني مع الناس في جميع أنحاء العالم.
2. المعلومات والأخبار من المواقع التعليمية وكذلك فرصة لمراسلة العلماء في وكالة ناسا والمؤسسات البحثية الأخرى في جميع أنحاء العالم.
3. برمجيات المجال العام والبرامج التجريبية بجميع أنواعها.
4. مجموعات مناقشة حول مجموعة متنوعة من الموضوعات التي تتراوح بين الثقافات، والبيئة، والموسيقى.
5. العديد من الجامعات وكتالوجات المكتبات وعدد لا يحصى من مواقع الموارد الثمينة الأخرى.

من خلال الوصول إلى أجهزة الكمبيوتر والأشخاص في جميع أنحاء العالم، يأتي أيضًا توافر المواد التي قد لا تعتبر ذات قيمة تعليمية في سياق بيئة المدرسة. اتخذت مدارس المدينة الأكاديمية الدولية احتياطات لتقييد الوصول إلى المواد المثيرة للجدل.

Internet Network Etiquette:

All students are expected to abide by the generally accepted rules of internet network etiquette. These include (but are limited to) the following:

- Be Polite, do not get abusive in your message to others.
- Use appropriate language. Do not swear, use vulgarities or any other inappropriate language.

آداب شبكة الإنترنت:

من المتوقع أن يلتزم جميع الطلاب بالقواعد المقبولة عمومًا لآداب شبكة الإنترنت. وتشمل (على سبيل المثال لا الحصر) ما يلي:

- كن مؤدبًا ، ولا تسيء في رسالتك للآخرين.
- استخدم لغة مناسبة. لا تستخدم الشتائم أو المبتذلة أو أي لغة أخرى غير لائقة.